

1996 - 2016

20



20-ЛЕТИЕ

ЧЛЕНСТВА РОССИЙСКОЙ ФЕДЕРАЦИИ В СОВЕТЕ ЕВРОПЫ

20TH ANNIVERSARY

MEMBERSHIP OF THE RUSSIAN FEDERATION IN THE COUNCIL OF EUROPE

20^{ÈME} ANNIVERSAIRE

DE L'ADHÉSION DE LA FÉDÉRATION DE RUSSIE AU CONSEIL DE L'EUROPE



COUNCIL OF EUROPE



CONSEIL DE L'EUROPE



Встреча Генерального секретаря Совета Европы Т. Ягланда с Президентом Российской Федерации В.В. Путиным (Москва, 6 декабря 2016 г.)

**Meeting of the Secretary General of the Council of Europe
T. Jagland with the President of the Russian Federation
V. Putin (Moscow, 6 December 2016)**



**Встреча Генерального секретаря Совета Европы
Т. Ягланда с Министром иностранных дел Российской Федерации С.В. Лавровым (Москва, 6 декабря 2016 г.)**

**Meeting of the Secretary General of the Council of Europe
T. Jagland with the Minister of Foreign Affairs of the Russian Federation S. Lavrov (Moscow, 6 December 2016)**

Международный день прав человека

(Москва, 7 декабря 2016 г.)

International Human Rights Day (Moscow, 7 December 2016)



Генеральный секретарь Совета Европы Т. Ягланд
Secretary General of the Council of Europe T. Jagland



**Приветствие Директора Генерального секретариата
Министерства иностранных дел Российской Федерации
П. М. Кузнецова**

**Welcome address by the Director of the General Secretariat of
the Ministry of Foreign Affairs of the Russian Federation
P. Kuznetsov**



**Торжественная встреча, посвященная 20-летию членства
России в Совете Европы (Москва, 26 февраля 2016 г.)**

**Meeting on the occasion of the 20th anniversary of the Russian
Federation membership in the Council of Europe
(Moscow, 26 February 2016)**



**Церемония выпуска в обращение марки и конверта Почты
России по случаю 20-летия членства России в Совете Европы
(Москва, 26 февраля 2016 г.)**

**Ceremony of issuing a stamp and an envelope on the occasion of
the 20th anniversary of the Russian Federation membership in
the Council of Europe (Moscow, 26 February 2016)**

*Слева направо: Руководитель Федерального агентства связи
О.Г. Духовницкий, Заместитель Министра иностранных дел
России А.Ю. Мешков*

*Left to right: Head of the Federal Communications Agency
O. Dukhovnitsky, Deputy Minister of Foreign Affairs of Russia A. Meshkov*



Сессия Совета Европы по качеству образования в рамках Международного Московского салона образования с участием Министра образования и науки России Д.В. Ливанова (Москва, 15 апреля 2016 г.)

Council of Europe “Quality education” session in the framework of the Moscow International Education Salon with the participation of the Minister of Education and Science of Russia D. Livanov (Moscow, 15 April 2016)



Конференция Совета Европы и Министерства здравоохранения России «Права человека и биомедицина: этические и правовые аспекты донорства органов человека» (Москва, 26 апреля 2016 г.)

«Human rights and biomedicine. Ethical and Legal Aspects of Organ Donation» Council of Europe and Ministry of Health of Russia conference (Moscow, 26 April 2016)



Онлайн дискуссия «20-летие членства России в Совете Европы. История и перспективы» с участием судьи Европейского суда по правам человека (ЕСПЧ) Д.И. Дедова (на фото справа), VI Петербургский Международный Юридический Форум (Санкт-Петербург, 19 мая 2016 г.)

Online discussion «20 years Anniversary of the Russian Federation membership in the Council of Europe. Historical Background and Future Outlook» with the participation of the judge of the ECHR D. Dedov, VI Saint-Petersburg International Legal Forum (Saint-Petersburg, 19 May 2016)



Конференция «Роль образования и исследований в области прав человека в продвижении стандартов Совета Европы» в НУ «Высшая школа экономики» с участием председателя Совета при Президенте России по развитию гражданского общества и правам человека М.А. Федотова, Уполномоченного по правам человека в России в 2004-2014гг. В.П. Лукина (Москва, 24 мая 2016 г.)

“Human Rights Education and Research in the Promotion of the Council of Europe Standards” conference at the Higher School of Economics with the participation of the Chairman of the Presidential Council for Civil Society and Human Rights M. Fedotov, Commissioner for Human Rights in Russia in 2004-2014 V. Lukin (Moscow, 24 May 2016)



Конференция «Интеграционные процессы в Европе и Евразии: роль конвенций Совета Европы» в Институте законодательства и сравнительного правоведения при Правительстве России с участием заместителя Председателя Государственной Думы России С.В. Железняка, заместителя Министра иностранных дел России А. Ю. Мешкова, Директора Института Т.Я. Хабриевой (Москва, 2 июня 2016 г.)

“Integration processes in Europe: the role of the Council of Europe’s conventions” conference at the Institute of Legislation and Comparative Law under the Government of Russia with the participation of the Deputy Chair of the State Duma of Russia S. Zheleznyak, Deputy Minister of Foreign Affairs of Russia A. Meshkov, Director of the Institute T. Khabrieva (Moscow, 2 June 2016).



Круглый стол «Сотрудничество России и Совета Европы в сфере противодействия коррупции». Совет при Президенте России по развитию гражданского общества и правам человека (Москва, 6 сентября 2016 г.)

**“Cooperation between Russia and the Council of Europe in the area of anti-corruption and money laundering” round table.
Presidential Council for Civil Society and Human Rights
(Moscow, 6 September 2016)**

* * * * *

Круглый стол «Применение международных стандартов в области прав человека региональными уполномоченными в России» (Владимир, 16-17 ноября 2016 г.).

“The implementation of international HR standards by regional ombudspersons in Russia” round table (Vladimir, 16-17 November 2016).



На фото: К. Джакумополос (Совет Европы), Уполномоченный по правам человека в России Т.Н. Москалькова, Губернатор Владимирской области С.Ю. Орлова

On the foto: C. Giakoumopoulos (Council of Europe), Governor of Vladimir Region S. Orlova, High Commissioner for Human Rights in Russia T. Moskalkova

Контакты

Программный офис Совета Европы в Российской Федерации
Москва, Леонтьевский пер., д. 9
Т.: +7 495 775 37 62 Ф.: +7 495 775 37 52
Informmoscow@coe.int
www.coe.ru www.coe.int

Contacts

Council of Europe Programme Office in the Russian Federation
Moscow, Leontievsky Lane 9
T.: +7 495 775 37 62 F.: +7 495 775 37 52
Informmoscow@coe.int
www.coe.ru www.coe.int

Использованы фотоматериалы Федерального агентства связи, Министерства здравоохранения России, VI Петербургского международного юридического форума, Национального университета «Высшая школа экономики», Института законодательства и сравнительного правоведения при Правительстве России, Совета при Президенте России по развитию гражданского общества и правам человека, Администрации Владимирской области.

Photos of Federal Communications Agency, Ministry of Health of Russia, VI Saint-Petersburg International Legal Forum, Institute of Legislation and Comparative Law under the Government of Russia, Presidential Council for Civil Society and Human Rights, Administration of Vladimirskaya oblast are used in the publication.

RUS

ENG

Совет Европы является ведущей организацией на континенте в области прав человека. Он включает в себя 47 стран, 28 из которых являются членами Европейского Союза. Все страны-члены Совета Европы подписали Европейскую конвенцию о правах человека – международный договор, призванный защищать права человека, демократию и верховенство права. За применением Конвенции в государствах-членах следит Европейский суд по правам человека.

www.coe.int

The Council of Europe is the continent's leading human rights organisation. It comprises 47 member states, 28 of which are members of the European Union. All Council of Europe member states have signed up to the European Convention on Human Rights, a treaty designed to protect human rights, democracy and the rule of law. The European Court of Human Rights oversees the implementation of the Convention in the member states.

COUNCIL OF EUROPE



CONSEIL DE L'EUROPE